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Abstract (en)
The analogue watch includes an adjusting wheel on the side which may be pulled out and used to correct the time displayed by the hands.
Alternatively, after pressing the wheel inwards, it may be used to adjust the time remaining before the operation of the alarm facility on the watch.
The adjusting wheel is pulled in an out to adjust in turn the hundreds, tens and units of the alarm period, using an additional hand on the display to
indicate the required digits. The additional hand points to the numerals up to nine, in order to record the required timer digits.

Abstract (fr)
L'invention concerne une pièce d'horlogerie à affichage analogique. Cette pièce comporte des moyens de traitement d'au moins un nombre décimal
ayant plusieurs chiffres correspondant à un laps de temps devant s'écouler jusqu'à l'activation d'une alarme, et elle est caractérisée en ce qu'elle
comprend un premier système d'affichage (S1) coopérant avec une première aiguille (H) pour indiquer sélectivement l'ordre ou poids desdits
chiffres, et un deuxième système d'affichage (S2) coopérant avec une deuxième aiguille (MN) pour indiquer la valeur du chiffre dont l'ordre ou poids
est indiqué par la première aiguille (H). <IMAGE>
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